
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Vysoká nad Labem 
č. 2/2023 ze dne 6.2.2023 

Místo konání :          zasedací místnost obecního úřadu 
Čas zahájení :          17:00 hod      
Čas ukončení :         18:50 hod 
Přítomní členové zastupitelstva obce: Ing. Jiří Horák, František Salavec, MUDr. Ladislava Harrerová, 
MUDr. Lenka Hošková, Mgr. Miloslav Ryska, Vladimír Daňo, MUDr. Jindřich Samek 
Počet přítomných členů zastupitelstva: 7 
Omluven: 0 
Zasedání usnášeníschopné: ano 
Hosté: dle prezenční listiny 
Ověřovatelé zápisu:  MUDr. Jindřich Samek, MUDr. Lenka Hošková 
 
Program jednání :  
1.1    Zahájení, schválení zápisu z minulého zasedání. 
Starosta pozdravil přítomné, konstatoval, že je přítomno 7 členů zastupitelstva, tedy nadpoloviční většina a 
tím je zastupitelstvo usnášeníschopné. Zápis z minulého zasedání byl řádně ověřen a vyvěšen na elektronické 
i fyzické úřední desce.  
Diskuze. 
Usnesení č.1/2/2023 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje zápis z minulého zasedání č. 1/2023 ze dne 16.1.2023 
Hlasování: 
Pro :  7    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
1.2. Schválení programu, určení ověřovatelů zápisu. 
Starosta konstatoval, že program dnešního zasedání byl dle jednacího řádu 7 dní předem zveřejněn na 
elektronické i fyzické úřední desce. Navrhl ověřovatele zápisu – MUDr. Jindřich Samek, MUDr. Lenka 
Hošková.  
Diskuze. 
Usnesení č. 2/2/2023 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje program dnešního zasedání  
určuje ověřovatele zápisu -  MUDr. Jindřich Samek, MUDr. Lenka Hošková 
Hlasování: 
Pro :  7    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
2. Dohoda o narovnání (podle § 1903 a násl. občanského zákoníku) uzavřená mezi Obci 
Vysoká nad Labem a Statutárním městem Hradec Králové o úhradě skutečných nákladů na 
dopravní obslužnost v roce 2022 
Starosta předložil a okomentoval.  Jedná se o dorovnání počtu skutečně odjetých km v roce 2022. Město 
Hradec Králové vrátí obci 30.600,- Kč.  
Diskuze.  
Usnesení č. 3/2/2023 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje Dohodu o narovnání (podle § 1903 a násl. občanského zákoníku) uzavřenou mezi Obci 
Vysoká nad Labem a Statutárním městem Hradec Králové, o úhradě skutečných nákladů na dopravní 
obslužnost v roce 2022, ve znění dle přílohy tohoto zápisu. 
Hlasování: 
Pro :  7    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 



3. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o nájmu části pozemku parc. č. 1332/3 v k.ú. Vysoká nad Labem 
Starosta předložil a okomentoval.  Jedná se o obecní pozemek, který zasahuje na dvůr nemovitosti  č.p. 
76.  Před několika lety obec uzavřela s vlastníky nemovitosti nájemní smlouvu, kterou dává část tohoto 
pozemku do užívání vlastníkům nemovitosti č.p. 76. Nedávno došlo ke změně jednoho ze spoluvlastníků  
nemovitosti č.p. 76, je třeba na to reagovat. Další podmínky smlouvy se nemění. 
Diskuze.  
Usnesení č.4/2/2023 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě o nájmu části pozemku parc.č. 1332/3 v k.ú. Vysoká nad Labem, 
ve znění dle přílohy tohoto zápisu. 
Hlasování: 
Pro :  7    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
4. Uzavření kupní smlouvy na odkup lesního pozemku v katastru obce Vysoká nad Labem 
od soukromého vlastníka do vlastnictví obce. 
Starosta předložil a okomentoval.  Uvedené lesní pozemky mají dva ideální spoluvlastníky, oba souhlasí 
s prodejem za cenu určenou znaleckým posudkem. Jedná se o dvě pozemkové parcely o celkové výměře 
18.194 m2. Dle znaleckého posudku je cena 432 000,- Kč. Les je v blízkosti intravilánu obce, porosty 
jsou v dobrém stavu, v nejbližších letech nebudou třeba žádné investice do jeho údržby. 
Diskuze 
Usnesení č.5/2/2023 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje uzavření kupní smlouvy na odkup pozemků parc.č. 178/1 a 177/1 v k.ú Vysoká nad Labem 
od soukromého vlastníka do vlastnictví obce Vysoká nad Labem, za cenu 432 000,- Kč určenou 
znaleckým posudkem č. 5/4545/2023 vypracovaným znalcem Jiřím Melichem, ve znění dle přílohy 
tohoto zápisu. 
Hlasování: 
Pro :  7    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato 
 
 
5. Vyhodnocení podnětů k návrhu na zřízení parkovacích míst v obytné zóně 
Starosta předložil zastupitelům písemné vyhodnocení podnětů. Uvedl, že dostal celkem 26 připomínek, 
námitek či požadavků. Některé jsou jednoduché, kdy občané požadují zrušit či posunout parkovací místo 
z toho důvodu, že parkující automobil by stál před brankou nebo před hlavním uzávěrem elektřiny a 
podobně. Těmto konkrétním požadavkům starosta navrhl vyhovět. 
Další požadavky na zřízení dalších parkovacích míst, jejich posun či případně zrušení bez konkrétního 
důvodu (typicky „podle mého názoru zřízením tohoto parkovacího místa dojde ke zvýšení 
nebezpečnosti dopravy“) budou dále konzultovány s projektantem a Policií ČR.  
O dalším průběhu projednávání zřízení nových parkovacích míst budou občané informování 
prostřednictvím zpravodaje i webových stran obce. 
Diskuze, bez usnesení  
 
 
6. Informace starosty, různé 
6.1.  Investice do veřejných ploch a prostranství. 
Starosta navrhl několik možností pro zvýšení bezpečnosti nebo estetičnosti. Konkrétně: 
a) Zvýšení bezpečnosti při průchodu přes silnici na chodník z dolní uličky naproti večerce 
b) Zpevnění pěšin v parku u hospody 
c)  Úprava prostranství před hospodou U Salavců. 
Závěr: bude vypsáno výběrové řízení na provedení tří výše uvedených akcí. Podle vysoutěžené ceny 
zastupitelstvo rozhodne o konkrétním provedení jednotlivých akcí. 
Diskuze, bez usnesení  



6.2. Dotace na kompostéry. 
Starosta seznámil zastupitele s tím, že je znovu otevřený příslušný dotační titul, tedy je možno znovu 
podat žádost o dotaci na domácí kompostéry, dále je možné pořídit i nádoby na tříděný odpad. 
Diskuze. 
Závěr: bude provedena anketa, ve které občané uvedou svůj zájem o kompostéry. Podle výsledků ankety 
bude určen další postup.  
Diskuze, bez usnesení  
 
 
6.3.  Vydání aktualizovaného územního plánu 
Starosta seznámil zastupitele s postupem magistrátu Města Hradce Králové, který jako pořizovatel 
administruje změnu územního plánu. Podle něj je nutné ještě jedno oficiální veřejné projednání, na 
kterém se veřejnost i dotčené orgány státní správy seznámí s finální podobou územního plánu po 
vypořádání námitek. Takže konečné vydání územního plánu se tím oddálí o několik měsíců. Starosta 
zdůraznil, že není v moci obce tento proces nějak urychlit. 
Diskuze, bez usnesení. 
 
 
6.4.  Delegování zástupce obce na Valnou hromadu honebního společenstva Podlesí Vysoká nad 
Labem. 
Místostarosta Salavec seznámil zastupitele s konáním valné hromady, která proběhne ve čtvrtek 
23.2.2023 v Penzionu Hubert. 
Diskuze. 
Usnesení č.6/2/2023 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
zplnomocňuje starostu, Ing. Jiřího Horáka zastupováním obce Vysoká nad Labem na valné hromadě 
honebního společenstva Podlesí Vysoká nad Labem. 
Hlasování: 
Pro :  7    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato 
 
6.5. Diskuze, podněty zastupitelů, různé 
- Ovce na Milíři. Starosta uvedl, že jednal s organizacemi Jaro Jaroměř a Pestré Polabí, které se starají 
o stráň na Milíři. Pracovníci uvedených organizací prostor postupně čistí a cílem je celou stráň od schodů 
vpravo dostat zase do režimu sadu či pastviny tak, jak tomu bylo někdy před 50 a více lety.  
Porostům by prospěla pastva ovcí, není problém několik ovcí přivést a pozemek ohradit elektrickým 
ohradníkem. Diskuze, možné problémy se psy a neukázněnými pejskaři. Závěr: pastvu ovcí na Milíři 
lze vyzkoušet.  
- Doskočiště na skok vysoký. TJ Sokol Hradec Králové nabízí zdarma instalaci venkovního doskočiště 
na skok vysoký. Diskuze o možném umístění. Závěr: pokud se najde vhodné místo, může být umístěno. 
Diskuze, bez usnesení. 
 
 
 

                      
  


